
Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

 

Protokół Nr XXXV/21 

z dnia 25 czerwca 2021 r.  

od godz. 10:00 do godz. 12:11  

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XXXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

Otwarcia dokonał przewodniczący rady Piotr Warchlewski. Stwierdził kworum.  



 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

1. Otwarcie XXXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego                                            

i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli z realizacji 

Powiatowego Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji 

Lokalnego Rynku Pracy w roku 2020.  

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie                                

w Zduńskiej Woli za rok 2020.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na terenie Powiatu Zduńskowolskiego na lata                      

2021-2030”.  

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego                     

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2020 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, znajdujących się na obszarze powiatu w roku 2021.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem Zduńska Wola 

przy realizacji zadania pn: „Remont nawierzchni ulicy Staszica w Zduńskiej Woli 

na odcinku od ul. Spółdzielczej do ul. Poprzecznej”. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nieuwzględnienia petycji                        

z dnia 8 marca 2021 r.   

11. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.15/21.  

12. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 - FK.16/21.  

13. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji.  

14. Interpelacje i zapytania Radnych.                                     



15. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

16. Sprawy różne. 

17. Zakończenie XXXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że są dwie autopoprawki do 

projektów uchwał w pkt 11 i pkt 12 porządku obrad.  

Radny Stanisław Szuster wniósł autopoprawkę do uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia WPF i zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

(pkt. 11 i 12 porządku obrad). Autopoprawki dotyczą wykreślenia z uchwał punktu 

dotyczącego przeniesienia środków na projekty na drogę Lichawa Wola Łobudzka i 

na drogę ulica Przatowska w Szadku na rok 2022. Zapytał, dlaczego w już czerwcu 

przenosi się środki na rok przyszły, zawsze takie sprawy miały miejsce w grudniu. 

Radca Prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że uwagi do uchwał 

należy zgłosić w danym punkcie porządku obrad. 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że te punkty są robione nie po to by leżały na 

półce ale po to by zrealizować drogę. Kiedy to zostanie wykonane to z punktu 

wykonawstwa tej drogi nie ma większego znaczenia. Decyzje będą podejmowane 

wtedy kiedy będzie projekt i kosztorysy.  

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła autopoprawki do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i budżetu.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że w tym momencie obowiązują 

rozporządzenia odnośnie kanału technicznego. To w sposób znaczny wydłuża 

procedurę. Przepisy w tym przedmiocie są bezwzględne. Jedyną kwestią, która skraca 

procedurę jest kwestia decyzji środowiskowych. Do jednego km nie ma decyzji 

środowiskowej. Na gminie Szadek jest inny problem, a mianowicie problem korytarzy 

drogowych. Poszerzenie korytarza wymaga decyzji ZRID. Decyzja ZRID jest długa w 

czasie. Opracowując dokumentację trzeba spełnić wszystkie wymagania  np.: map 

geodezyjnych. W obrębie Lichawa są „białe plamy”. najpierw projektant musi 

opracować mapę do celów projektowych. Tego się nie przeskoczy i będzie wymagało 

czasu. Robione postępowanie to postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego. 

Złożone oferty to oferty kilku projektantów. Proponowane kwoty mocno odbiegają od 

cen na rynku.  Ceny na rynku mocno poszły w górę. Nie da się wykonać tego do końca 



tego roku. Rozpisanie kolejnego przetargu ma na celu by te oferty były jak najbardziej 

korzystne. Krótki czas wpłynie na ceny ofert.  

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Półgrabia  

 

Rada Powiatu zatwierdziła porządek obrad. 

 

Punkt 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski do komisji uchwał zgłosił:  

1. Radną Katarzynę Chwiałkowską,  

2. Radnego Andrzeja Dutkiewicza, 

3. Radnego Romualda Solarka.  

W/w radni wyrazili zgodę.  



 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga 

Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Półgrabia  

 

Skład Komisji: 

1. Radna Katarzyna Chwiałkowska – przewodnicząca komisji,  

2. Radny Andrzej Dutkiewicz- członek, 

3. Radny Romuald Solarek - członek,  

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że głos chce zabrać pani Ewa 

Sobocińska.  

 

Pani Ewa Sobocińska wyjaśniła, że została podpisana ugoda z dyrektorem Szkoły 

Specjalnej  w sprawie utraconych dodatków za warunki pracy za czas zdalnego 

nauczania w ubiegłym roku szkolnym. Wszystkim nauczycielom zostały wypłacone 

składniki wynagrodzenia związane  tymi dodatkami. Nauczyciele zrezygnowali z 

odsetek za nieterminowe wypłacenie tej części wynagrodzenia.   Nauczyciele musieli 



zatrudnić prawnika. Nie zaszła konieczność rozstrzygania sporu w sądzie pracy. 

Mimo, że wielokrotnie byliśmy zachęcani by pójść do sądu. Odniosła się do zarzutu, 

że nie wszyscy nauczyciele wykonywali właściwe swoje zadania podczas pracy 

zdalnej. Gdyby był taki przypadek w szkole, to nie dodatek za warunki pracy reguluje 

takie skrajne sytuacje. Dyrektor ma inne narzędzia by ocenić pracę nauczycieli, 

nagroda czy dodatek motywacyjny. Dodatek za warunki pracy wynika z zupełnie 

innych przepisów. W imieniu zdecydowanej większości nauczycieli Zespołu Szkół 

Specjalnych  im. Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli podziękowała radnym, 

którzy ponad rok wspierali nauczycieli w odzyskaniu utraconych dodatków za warunki 

pracy za czas nauki zdalnej. Szczególnie podziękowała radnej pani Ewie Mielczarek-

Sójka.   

Pani Katarzyna Chwiałkowska przewodnicząca Komisji Ogólnospołecznej 

poinformowała, że wszystkie projekty uchwał uzyskały pozytywną opinię komisji.  

Pan Stanisław Szuster przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Infrastruktury Technicznej poinformował, że nie wszystkie projekty uchwał uzyskały 

opinię pozytywną. 

Pan Grzegorz Włodarczyk przewodniczący Komisji Programowo-Budżetowej 

poinformował, że projekty uchwał uzyskały pozytywną opinię.  

 

Punkt 4 

Informacja Powiatowego Urzędu Pracy w Zduńskiej Woli z realizacji Powiatowego 

Programu Przeciwdziałania Bezrobociu oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy                  

w roku 2020. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższą informację. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 5 

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej 

Woli za rok 2020. 

 



Radny Zbigniew Piotrowski zapytał o zasady przesuwania dzieci do innych domów 

dziecka po osiągnieciu określonego wieku.  

 

Pan Mariusz Kubiak Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej 

Woli poinformował, że jeżeli dziecko trafi do domu dziecka, to są czynione starania 

by zostało tam do osiągnięcia pełnoletności lub do czasu gdy się uczy. W Domu 

Dziecka mogą przebywać dzieci powyżej 10 roku życia.  Jeżeli brakuje miejsc, 

zostaje podpisane porozumienie z innym Domem Dziecka to wtedy dziecko 

przebywa w takim domu na terenie innego powiatu lub odwrotnie.   

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał czy bierze się pod uwagę głos dziecka, które 

zżywa się z kolegami z placówki.   

Pan Mariusz Kubiak Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej 

Woli odpowiedział, że dziecko trafia do Domu Dziecka na mocy postanowienia 

sądowego. Czynione są starania by dziecko było jak najbliżej domu rodzinnego tak 

by rodzina czy bliskie osoby mogły dotrzeć do placówki.  

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na terenie Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2021-2030”. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na terenie Powiatu Zduńskowolskiego na lata 2021-2030”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł 



Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna 

Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 

Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 

Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Chwiałkowska  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Półgrabia  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/35/21 w sprawie przyjęcia „Powiatowej 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na terenie Powiatu 

Zduńskowolskiego na lata 2021-2030”. 

 

 

Punkt 7 

Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Powiatu Zduńskowolskiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego za 2020 rok. 

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

znajdujących się na obszarze powiatu w roku 2021. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

znajdujących się na obszarze powiatu w roku 2021.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Hanna Iwaniuk  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Półgrabia  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/36/21 w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, znajdujących się na obszarze powiatu w roku 2021. 

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem Zduńska Wola przy 

realizacji zadania pn: „Remont nawierzchni ulicy Staszica w Zduńskiej Woli na 

odcinku od ul. Spółdzielczej do ul. Poprzecznej”. 

 

Radna Joanna Pawłowska stwierdziła, że samorząd powiatowy prowadzi walkę o 

poprawę warunków życia mieszkańców powiatu. Dwukrotnie nie udało się pozyskać 

środków zewnętrznych na przedsięwzięcie na kwotę 30 mln złotych. Razem z 

miastem podejmowana jest próba naprawy zrujnowanej ulicy i chodników.  Kto 

przejeżdżał tą drogą wie w jakim jest ona stanie. Cały ciąg wymaga naprawy. Walka 

„o” a nie „z kim” połączy wszystkich w tym głosowaniu.  

Radny Krzysztof Nowak stwierdził, że droga jest istotna i nie sposób  jej 

kwestionować. Temat tej drogi ciągnie się już od kadencji roku 2010. Nie jest 

przekonany by ten ciąg realizować odcinkami w oparciu o własne środki. 

Przeznaczane środki są niewspółmierne do poprawienia jakości tej drogi.  Przykrym 

jest, że powiat nie pozyskał środków rządowych.  



Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że powiat nie zamierza rezygnować ze 

starań o środki.  

 

Radny Tomasz Filipowski poinformował, że jako drogowiec jest za poprawą stanu 

ulic. Dwa lata temu prosił o cząstkowe remonty tj. położenie dywanika, zarząd 

powiedział, my budujemy a nie remontujemy. W tym wypadku będzie nałożona 

nakładka. Jednak przyjęto, że gmina Szadek remontuje a nie buduje.  

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że wydatek bieżący jest najtrudniejszym 

wydatkiem a muszą tam być zrealizowane jakiś prace.  Ze strony miasta powiat 

otrzymał kwotę 200 tys. zł. łączny koszt to 350 tyś. zł.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem Zduńska Wola przy 

realizacji zadania pn: „Remont nawierzchni ulicy Staszica w Zduńskiej Woli na 

odcinku od ul. Spółdzielczej do ul. Poprzecznej”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew 

Piotrowski, Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Piotr Warchlewski , Grzegorz 

Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (1) 

Tomasz Filipowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Krzysztof Nowak , Stanisław Szuster  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Półgrabia  

 



Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/37/21 w sprawie współdziałania z Gminą 

Miastem Zduńska Wola przy realizacji zadania pn: „Remont nawierzchni ulicy 

Staszica w Zduńskiej Woli na odcinku od ul. Spółdzielczej do ul. Poprzecznej”. 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nieuwzględnienia petycji z dnia 8 

marca 2021 r. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nieuwzględnienia petycji z dnia 8 

marca 2021 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Paweł Mataśka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 

Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka  

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Półgrabia  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/38/21  zmieniającą uchwałę w sprawie 

nieuwzględnienia petycji z dnia 8 marca 2021 r. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.15/21. 

 



Starosta Hanna Iwaniuk zwróciła się do radnego Szustera, że jeżeli zamierza 

wprowadzić autopoprawkę do projektu uchwały musi wskazać źródło finansowania.  

Radny Stanisław Szuster stwierdził, że pieniądze są przejęte i projekt w tym roku nie 

będzie robiony, decyzja została podjęta za plecami radnych z gminy Szadek.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że dokumentacja nie zostanie wykonana w 

tym terminie, środki które stanowiły źródło pokrycia dokumentacji w roku 2021 

przesunięte na rok 2022 zostały rozdysponowane tak jak wszystkie inne, nie ma 

wolnych środków. Uważała, że sprawa jest oczywista stąd nie doszło do spotkania. 

Przeprosiła radnych za zaistniałą sytuację.  

Radny Krzysztof Nowak poinformował, że wiele zmian naniesionych w uchwale 

popiera, nie pod wszystkimi się podpisuje, ma wrażenie rozpraszania tych środków                

i rezygnacji z zabiegania o środki zewnętrzne. Również ubolewa, że powiat 

zduńskowolski jest pomijany, należy się może zastanowić gdzie tkwi problem. 

Wstrzyma się w głosowaniu.  

Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała radnym by zapoznali się z wnioskami. 

Wnioski przygotowywał Wydział Inwestycji, ze szczególną starannością pod 

nadzorem pana wicestarosty. Zostało złożonych sześć wniosków, wszystkie 

potrzebne mieszkańcom. Do realizacji wszystkich powiat był przygotowany. 

Następnie na skutek pewnych ograniczeń zostały złożone trzy wnioski. Również 

bardzo dobrze napisanych. Także się nie udało. Nie będzie komentować jaki był 

powód. Jeżeli będzie kolejna okazja powiat będzie się starać na miarę swoich 

możliwości.   

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego - FK.15/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 



Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (2) 

Ewa Mielczarek-Sójka , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , 

Zbigniew Piotrowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Półgrabia  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/39/21  zmieniającą Uchwałę Nr 

XXVIII/72/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego. 

 

Punkt 12 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 - FK.16/21. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVIII/73/20 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2021 - FK.16/21.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Katarzyna Chwiałkowska , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Paweł Mataśka , 

Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Piotr Warchlewski , 

Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

PRZECIW (3) 

Tomasz Filipowski , Ewa Mielczarek-Sójka , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 



Andrzej Dutkiewicz , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , Zbigniew Piotrowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Półgrabia  

 

Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XXXV/40/21 zmieniającą Uchwałę Nr XXVIII/73/20 

w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2021. 

 

Punkt 13 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od 

ostatniej sesji. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację miedzysesyjną.  

Na XXXIV sesji Rada Powiatu podjęła 4 uchwały. Uchwały wykonywane są zgodnie z 

ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji odbyły się 2 posiedzenia Zarządu Powiatu. Przedmiotem 

obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, jak i 

wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.  

Jednostki organizacyjne pomocy społecznej z terenu powiatu zduńskowolskiego 

realizowały swoje zadania statutowe. 

 

w zakresie zamówień publicznych 

 

1. W dniu 22 czerwca  2021r. została podpisana umowa z firmą DROMAK Sp. z o.o.,  

Poręby, Zduńska Wola na realizację zamówienia publicznego pn. „Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 4908E na odcinku Poręby-Piaski -  etap 1 o długości 1540 m 

oraz etap 4 o długości 110 m”, wartość umowy brutto wynosi  1 409 581,38 zł. 

Umowa  została zawarta w wyniku rozstrzygnięcia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie podstawowym. Termin realizacji umowy została 

wyznaczony na dzień 20.09.2021r.  

2. W dniu 18 czerwca  2021r. zostało unieważnione postępowanie o udzielenie 

zamówienia publicznego w trybie podstawowym  pn: „Modernizacja pomieszczeń 

Zespołu Szkół Elektronicznych w Zduńskiej Woli w celu dostosowania potrzeb osób 

niepełnosprawnych etap I” na podstawie art. 255 pkt 1) ustawy z dnia 11 września 

2019 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. 2019 poz. 2020 ze zm) tj. Zamawiający 



unieważnia postępowanie o udzielenie zamówienia, jeżeli nie złożono  żadnej 

oferty. W przedmiotowym postępowaniu Zamawiający wyznaczył termin składania 

ofert na dzień 17.06 .2021r. do godziny 10 :00. W wyznaczonym terminie nie 

wpłynęła żadna oferta. Wobec powyższego w dniu 21.06.2021r. zostało ogłoszone 

drugie postepowanie na realizację ww. zadania. Nowy termin składania ofert został 

wyznaczony na dzień 07.07.2021r. do godz. 10:00.  

 

w zakresie inwestycji 

 

1. Zakończyły się prace związane z zabezpieczeniem sieci wodociągowej, 

teletechnicznej i elektroenergetycznej kolidujących z zaprojektowanym 

zagospodarowaniem pasa drogowego drogi powiatowej nr 4908E na odcinku Poręby-

Piaski w ramach zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 4908E na odcinku Poręby-

Piaski”. Wykonawcą robót jest Zakład Usług Komunalnych B. J. Pabich ze Zduńskiej 

Woli. Obecnie trwają czynności odbiorowe. Koszt robót budowlanych wynosi 183 tys. 

złotych.  

 

2. 18 czerwca w Urzędzie Marszałkowskim w Łodzi została podpisana umowa pomiędzy 

Województwem Łódzkim a Powiatem Zduńskowolskim na dofinansowanie zadania pn. 

„Droga powiatowa Nr 4908E na odcinku Poręby-Piaski etap 1 i 4, o długości 1 500 km” 

ze środków pochodzących z tytułu wyłączania z produkcji gruntów rolnych na kwotę 

dofinansowania 208 320 zł. 22 czerwca podpisana została umowa z wybranym 

wykonawcą robót budowlanych, firmą DROMAK Sp. z o.o. Wartość robót 

budowlanych, zgodnie ze złożoną ofertą wynosi 1 mln 409 tys. a termin realizacji to 

wrzesień br. 31 maja zawarto natomiast umowę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej do realizacji tego zadania przez Gminę Zduńska Wola.  

  

3. W dniu 17 czerwca wpłynęła informacja z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego o 

umieszczeniu na liście zadań rekomendowanych do dofinansowania wniosku 

złożonego przez Powiat w ramach naboru dotyczącego poprawy bezpieczeństwa 

pieszych w obszarze oddziaływania przejść dla pieszych w województwie łódzkim w 

ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Lista rekomendowanych zadań została 

przekazana do weryfikacji Prezesa Rady Ministrów. Nie jest znany ostateczny termin 

ogłoszenia listy, podobnie jak to, czy wszystkie złożone przez Powiat wnioski się na 

niej znalazły. Powiat złożył pięć wniosków, dotyczących przebudowy następujących 

skrzyżowań i przejść dla pieszych: 



 

a. w ciągu ulicy Kilińskiego: skrzyżowanie z ulicą Żeromskiego i ulicą Zieloną/Srebrną 

b. skrzyżowanie ulic Szkolnej i Zielonej 

c. przejście dla pieszych w m. Wojsławice oraz na ulicy Złotej w Zduńskiej Woli (oba 

przy szkołach podstawowych).   

 

w zakresie spraw społecznych 

Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu powiatu zduńskowolskiego  

Środowiskowe Domy Samopomocy realizowały swoje działania statutowe. 

Domy Pomocy Społecznej z terenu powiatu zduńskowolskiego  

Domy Pomocy Społecznej podejmowały swoje działania statutowe.  

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli informuje, iż w okresie 

międzysesyjnym realizowało zadania statutowe.  

        W dniu 31.05.2021 r. została zawarta Umowa nr 8/2021/AOON w sprawie 

wysokości i trybu przekazywania w 2021 roku środków Funduszu Solidarnościowego  

na realizację zadania w ramach resortowego Programu Ministra Rodziny i Polityki 

Społecznej „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” - edycja 2021 pomiędzy 

Wojewodą Łódzkim a Powiatem Zduńskowolskim. Wojewoda przekaże Powiatowi 

środki Funduszu na realizację zadania w łącznej kwocie 174 037,50 zł oraz koszty 

związane z obsługą Programu w kwocie 3 480,75 zł . Zadania powyższej Umowy 

realizuje Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli. 

Domu Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach  w okresie 

międzysesyjnym placówka realizowała zadania statutowe. 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli  

Do odwołania można składać wnioski w ramach tarczy antykryzysowej COVID-19 

przyznawanej na podstawie ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych                   

 z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych ustaw.  

Udzielenie pożyczki na pokrycie kosztów prowadzenia działalności gospodarczej 

mikroprzedsiębiorcy  przyznawanej na podstawie art. 15zzd ustawy¹ 

- W okresie od 01.04.2020 r. do 18.06.2021 r. wpłynęło 3.699 wniosków, a 

kwota wypłaconego dofinansowania wyniosła  17 009 840,85 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych 

od tych wynagrodzeń składek na ubezpieczenia społeczne dla 

mikroprzedsiębiorców, małych 



i średnich przedsiębiorców, przyznanego na podstawie art. 15 zzb ustawy 1 

- W okresie od 01.04.2020 r. do 18.06.2021 r. wpłynęło 440 wniosków, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła 8 127 955,85 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów prowadzenia działalności gospodarczej dla 

przedsiębiorcy będącemu osoba fizyczną niezatrudniającemu pracownika 

przyznanego na podstawie 

art. 15 zzc ustawy 1 

- W okresie od 01.04.2020 r. do 18.06.2021 r. wpłynęło 1.018 wniosków, a 

kwota wypłaconego dofinansowania wyniosła  4 675 512,00 zł. 

➢ Dofinansowania części kosztów wynagrodzeń pracowników oraz należnych od 

nich składek na ubezpieczenia społeczne dla organizacji pozarządowych lub 

podmiotów, o których mowa w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, przyznanego na podstawie art. 15 zze oraz art. 

15 zze² ustawy 1 

- W okresie od 01.04.2020 r. do 18.06.2021 r. wpłynęły 22 wnioski, a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła  231 269,58 zł. 

➢ Udzielenie jednorazowej dotacji na pokrycie bieżących kosztów prowadzenia                                          

działalności gospodarczej mikroprzedsiębiorcy i małemu przedsiębiorcy na 

podstawie art. 15 zze⁴ ustawy ¹ 

- W okresie od 21.12.2020r. do 18.06.2021r. wpłynęło  242 wnioski , a kwota 

wypłaconego dofinansowania wyniosła 889 500,00zł. 

PODSUMOWANIE: 

Na dzień 18.06.2021r.  łącznie na 6 form wsparcia w ramach Tarczy 

Antykryzysowej  Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli udzielił 

dofinansowania w kwocie 30 934 078,28 zł.  ( łącznie 5 421 wniosków) 

 W ramach posiadanych środków finansowych zawarto 41 umów na 

rozpoczęcie działalności gospodarczej a na doposażenie/wyposażenie 

stanowiska pracy rozpatrzono pozytywnie 15 wniosków w wyniku czego 

zostanie utworzonych 15 miejsc pracy. 

Informacja o stanie bezrobocia w powiecie zduńskowolskim 



W 2021r. liczba bezrobotnych zarejestrowanych kształtowała się 

następująco: 

- w miesiącu styczniu 2021r.- zarejestrowało się 193 osoby,( w tym 165 

elektronicznie ) 

- w miesiącu lutym 2021r. – zarejestrowały się 156 osób, ( w tym 121 

elektronicznie) 

- w miesiącu marcu 2021r. –zarejestrowało się 185 osób ( w tym 156 

elektronicznie ) 

- w miesiącu kwietniu 2021r. – zarejestrowało się 155 osób ( w tym 41 

elektronicznie ) 

- w maju 2021r - zarejestrowało się 166 osób ( w tym  115 elektronicznie), 

- w okresie od 01.06.2021r. – 18.06.2021r. zarejestrowało się 88 osób ( w 

tym 38  

  elektronicznie ) 

 

       Zduńskowolski Szpital Powiatowy  

1. Przystosowanie szpitala do realizacji świadczeń opieki zdrowotnej zgodnie z 

Decyzją Wojewody 13.05.2021 (zabezpieczenie 11 łóżek izolacyjnych dla 

pacjentów z podejrzeniem zakażenia wirusem Covid-19 od 1.06.2021r) 

2. Prowadzenie szczepień przeciwko Covid-19. (od grudnia 2020r do 21.06.2021 

wykonano 12 990 szczepień) 

3. Prace adaptacyjne na Oddziale Ginekologicznym, umożliwiające 

funkcjonowanie Oddziału Dziecięcego. 

4. Działania statutowe 

 

 

Zgodnie z uchwałą Zarządu Powiatu przyznano stypendium dla 171 uczniów za rok 

szkolny 2020/2021. Stypendystami zostało: 

- 58 uczniów z I Liceum Ogólnokształcącego im. Kazimierza Wielkiego w Zduńskiej 

Woli, 

- 25 uczniów z II Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Zduńskiej Woli, 

- 55 uczniów z Zespołu Szkół Elektronicznych im. Stanisława Staszica w Zduńskiej 

Woli, 

-  13 uczniów z Zespołu Szkół Zawodowych nr 1 im. Obrońców Westerplatte w 

Zduńskiej Woli,  



- 18 uczniów z Zespołu Szkół im. K. Kałużewskiego i J. Sylli w Zduńskiej Woli, 

- 2 uczniów z Zespołu Szkół Rolnicze CKU w Wojsławicach. 

Ogółem suma przyznanych stypendiów za rok szk. 2020/2021 wyniosła 82 980,00 

zł.  Zgodnie z regulaminem stypendia otrzymują uczniowie, którzy uzyskali wysokie 

wyniki lub zostali laureatami, finalistami lub uczestnikami olimpiad i turniejów na 

szczeblu wojewódzkim lub centralnym.  

Stypendium za wyniki w nauce przyznawane od średniej minimum 5,3 w przypadku 

uczniów liceów ogólnokształcących, 5,0 w przypadku uczniów techników oraz 4,75 w 

przypadku uczniów branżowych szkół I stopnia. 

Rozpiętość kwot przyznanych stypendiów wynosiła od 150 zł do 870 zł. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski nawiązał do sprawy odwołania prezesa szpitala. Nie 

otrzymał do tej pory odpowiedzi,  z jakich przyczyn został odwołany. W odpowiedzi na 

interpelację zostało napisane, że otrzyma dodatkową informację w tym temacie po 

uzyskaniu informacji od Rady Nadzorczej. Powrócił do tematu badania granulatu na 

bieżniach lekkoatletycznych. Odpowiedź również miała być udzielona w późniejszym 

terminie. Rozumie, że takie badanie będzie zrobione. Prosił by, przy uchwałach                          

z wydatkami, głównie na inwestycje drogowe dołączać mapki. Powiat dysponuje 

obsługą kartograficzną, więc nie powinno być problemu by taką mapkę dołączyć (gdzie 

co będzie budowane). Radny zapytał także czy miasto informuje powiat o swoich 

przewidywaniach co do inwestycji na swoich drogach. Rozumie, że pewne tematy                             

a szczególnie drogowe są uzgadniane. Nawiązał do uchwały Rady Miasta                                      

o przebudowie Placu Wolności w Zduńskiej Woli. Posiada informację o redukcji miejsc 

parkingowych do 3. Zapytał czy powiat akceptuje zmiany zaplanowane w obrębie 

Placu Wolności.   

 

Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła, by radny  Piotrowski złożył ponownie interpelację, 

jeżeli przesłane odpowiedzi budzą wątpliwości. Co do szpitala poprosiła radcę prawną                        

o wypowiedź. Od dwóch lat zarząd uczestniczy w posiedzeniach Rady Nadzorczej. 

Nie zabiera głosu, nie podejmuje decyzji ale przysłuchuje się obradom Rady 

Nadzorczej. Jeżeli chodzi o Plac Wolności to jest to póki co koncepcja. Pracuje nad 

tym projektant, który przygotowuje koncepcję zagospodarowania tego terenu. 

Betonowanie miasta nie jest dobre. Wiele miast na skutek zmian klimatycznych jest 

zalewane przez wodę. Powiat w tej sprawie jeszcze nie wyraził opinii. Pracuje nad tym. 

Po opracowaniu koncepcji informacja na pewno zostanie upubliczniona. Będzie 

również etap konsultacji społecznych.  



 

Radca prawny Magdalena Szablewska-Gmerek poinformowała, że art. 22. Kodeksu 

Spółek Handlowych pozwala w umowie spółki na rozszerzenie uprawnień Rady 

Nadzorczej. W Szpitalu Zduńskowolskim spółka z.o.o skorzystano z takiej możliwości 

i Radzie Nadzorczej przyznano możliwość delegowania swoich członków. W ten 

sposób wspólnik spółki zapewnił płynne funkcjonowanie jej zarządu na wypadek takich 

zmian między innymi w przypadku rezygnacji członka zarządu lub jego odwołanie. W 

związku z tym, że w umowie spółki taka możliwość zgodnie z literą prawa została 

przewidziana dlatego też podstawne było delegowanie członka Rady Nadzorczej do 

pełnienia obowiązków. Pełnienie obowiązków nie jest bezterminowe. Jest określone 

terminem trzech miesięcy. Wspólnik zapewnił tutaj kontrolę. Ta delegacja była 

czasowa. Wszystko zostało zgodnie z literą prawa postąpione. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że podobna sytuacja miała miejsce przed 

powołaniem pana Janasza Ratajczyka, który też został delegowany jako pełniący 

obowiązki na czas przeprowadzenia konkursu. Nie pełnił wówczas swojej funkcji w 

Radzie Nadzorczej. Podobna sytuacja ma miejsce teraz. Osoba delegowana nie 

podejmuje decyzji we własnej sprawie.  

 

Radny Zbigniew Piotrowski poinformował, że nie widział umowy spółki, więc trudno mu 

się ustosunkować do powyższej wypowiedzi. Przepis spółek prawa handlowego  

dotyczy spółek akcyjnych. Nie przysługuje takie prawo w tej spółce. Ten sam człowiek 

będzie zatwierdzał bilans, absolutorium. Może oczywiście zadeklarować, że nie będzie 

brał udziału w tym. Nie widział umowy spółki ale jeżeli jest tak zapisane to jest to 

niezgodne z przepisami prawa. Były przypadki gdzie te uchwały były unieważniane. 

Poprosił o umowę i ocenę pani radcy na piśmie.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że radny nie ma racji jeżeli chodzi o przepisy 

prawa. Zapytała czy ma opinię prawną w zakresie zarzutów, które formułuje. Poprosiła 

o przedstawienie ich na piśmie. Z punktu widzenia prawa Rada Nadzorcza ma prawo 

odwołać Pana Prezesa, również bez podania przyczyn.  

  

Punkt 14 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 



Radny Krzysztof Nowak złożył interpelację w sprawie stanu działki stanowiącej 

własność powiatu w miejscowości Pratków. Interpelacje składa na prośbę 

mieszkańca.   

 

Punkt 15 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Wniosków i oświadczeń nie złożono. 

 

Punkt 16 

Sprawy różne. 

 

Radny Stanisław Szuster poinformował, że złożył interpelację odnośnie budynku przy 

ul. Widawskiej w Szadku, chodziło o uszkodzony komin. Budynek ten przylega do 

ścieżki rowerowej. Na jakim etapie jest sprawa.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zaproponował złożyć zapytanie na piśmie 

lub drogą mailową.  

Radny Zbigniew Piotrowski poprosił o przesłanie w formie uzupełnienia odpowiedzi 

na interpelację o umowę spółki,  opinię radcy prawnego i aktualny Sąd Rejestrowy 

dla szpitala.  

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski przedstawił pismo dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli w którym informuje, iż sprawozdanie z 

realizacji zadań za rok 2020 zawartych w „Powiatowym Programie Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2020-2022 dla Powiatu Zduńskowolskiego „ nie zostanie 

przedłożony zgodnie z harmonogramem.  

 

Punkt 17 

Zakończenie XXXV sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski zakończył XXXV sesję. 



 

 

                                                              Przewodniczący 

                                                  Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

                 Piotr Warchlewski 


